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Abstract (en)
[origin: US4340838A] A control plate for a gas discharge display device has a mechanically stable carrier plate of an electrically insulating material
which has metallized column conductor tracks on one side and metallized row conductor tracks on an opposite side which in combination form
a matrix of perpendicular rows and columns. The carrier plate has perforations extending through plate at points of intersection of the rows and
columns. Each row and column is separately energizeable for selected transfer of electrons in the display device from one side of the plate to the
other. The metallized tracks on each side extend a distance into the perforations so as to prevent charge accumulation within the perforations which
would otherwise impair the control obtainable by the plate. The metallized portions of the perforations are separated by a ring of exposed carrier
plate which is substantially nonconducting having a resistance of 100 megaohms or greater.

Abstract (de)
Steuerplatte für eine Gasentladungsanzeigevorrichtung mit einer Trägerplatte (4) aus elektrisch isolierendem Material, die auf ihrer einen Seite als
Zeilenleiter (2) und auf ihrer anderen Seite als Spaltenleiter (1) eine Matrix bildende und jeweils getrennt ansteuerbare metallische Leiterbahnen
(1,2) trägt und zusammen mit diesen Bahnen in den Kreuzungspunkten der Matrix durchgehende Steuerlöcher (3) hat. Diese Steuerplatte soll eine
hohe mechanische Stabilität sowie elektrisch voneinander getrennte Zeilen- und Spaltenleiter hoher geometrischer Auflösung haben. Die Erfindung
sieht hierzu vor, daß die metallischen Leiterbahnen (1, 2) in die Steuerlöcher (3) der Trägerplatte (4) definiert hineinreichen, daß die jeweiligen
Lochreihen miteinander elektrisch verbunden sind und daß die Spaltenleiter (1) und die Zeilenleiter (2) voneinander sehr hochohmig (R>= 100 MΩ)
oder völlig voneinander getrennt sind. Eine erfindungsgemäße Steuerplatte wird bei flachen (Plasma-) Bildschirmen verwendet.
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